
Brugerrådsmøde GBH, den 28. november 2023, kl. 16.30 – 18.30 
Julefrokost i cafe Kiffen kl. 18.30 

____________________________________________________________ 
 
Hvor:  Karlslundehallen, Lille sal 
Deltagere:  Frank Christiansen, Freddy Christiansen, Inge-Lise Jensen, Paula Dideriksen, Tonni Nielsen 
Afbud:  Mette Fiirgaard Schneefeldt, Britta Jacobsen, Bente Sølvsten, Heidi Larsen  
Referent:  Bodil V. Nielsen (GIFC-administration) 
 

 

Referat: 

- Godkendelse af dagsorden 

Godkend, 

 

- Opfølgning 

- Gardiner i salen: er færdige. 

- Etablering af teleslynge: Arbejdet er i gang og forventes afsluttes snart.   

- Inventar: Inge-Lise har talt op. Alt stemmer bortset fra at der mangler 5 kagespader. 

Bodil beder Lone indkøbe manglende kagespader.  

- Rengøring i lokale 27: Udsættes til næste møde.  

- Problemer med rengøring: Problemer med rengøring skal rettes til Dennis.  

- Smæklås i lokale 27:  Undersøges. 

- Reoler til kælderen: Det skal undersøges om de er sat op. 

- Overdækning: Der arbejdes videre med projektet. 

- Problemer med nøgler: Mange som ikke længere benytter lokalerne, har nøgler. Der 

foregår lige nu en udskiftning af nøglesystem og dermed vil dette problem formentligt 

løses automatisk.   

- Lokaler til Sydkystens Modeljernbane: Klubben har fået lokaler i Strandcenteret så sagen 

lukkes.  

- Julebelysning: Julebelysning er sat op.  

 

 

 



- Status på økonomi  

Brugerrådets rådighedsbeløb 

Fjernelse af maskine fra kælder    12.689  

Underskudsdækning Sommerfestival     4.744 

I.M. Frellsen         378 

Oluf Brønnum          620 

Klaver       7.582 

Head set     10.000 

Underskudsgaranti Julemarked     5.000 

I alt disponeret      41.013 

Budget 2023        166.580 

Restbudget 2023    125.567 

 

Der ønskes yderligere teleslynge i to lokaler i forlængelse af pejsestuen. Hvis det kan nås i 

2023, er det OK.  

 

- Indkøb 

Der er indkøbt to head sets: Afventer levering slut november. 

 

- Brug af depotrum på 2. sal. Vedhæftet mail fra Allan Klitgaard, CTM 

- Etablering af flugtvej: Mail taget til efterretning. Mulighed for etablering af flugtvej 

undersøges og tages evt. med som ønske i 2024.  

- Evt. 

-     Der ønskes service på opvaskemaskiner: Bodil beder Lone rekvirere. 

-     Urinaler trænger til service: Bodil kontakter Dennis 

- Transportable og faste tavler er i dårlig stand: Skal tjekkes.  

- WIFI: Er der skiltning nok?  

- Juletræ til borgerhuset: Er bestilt  

- Booking: To foreninger har kunnet booke samme lokale. Bodil undersøger.  

- Status på ny daginstitution: Der etableres tidligst byggeplads foråret 2024.  



Pétanque bane placeres så Krolf kan tages med i overvejelserne. Der er tale om evt. 

flytning af bane til GIC:  

Der er fokus på om parkering ifm. byggeriet kan blive et problem.  

Udbudsmateriale forventes udsendt december/januar.  


